
Protokół nr 12/2015 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 22 września 2015 r. w godz. 1530 -1630 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 
 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Zdzisław Koncewicz   - przewodniczący Komisji, 
2/ Wojciech Pająk  - wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Zbysław Wojciech Grajek 
4/ Zdzisław Przełomiec 
5/ Sławomir Jan Szeszko 
6/ Piotr Wasiukow 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1.   Czesław Renkiewicz   – Prezydent Miasta Suwałk 

2.   Łukasz Kurzyna   – Zastępca Prezydenta    

3.  Agnieszka Szyszko   – pełnomocnik POP    

4.  Zygmunt Szutkiewicz  – naczelnik Wydz. Inwestycji  

5.  Andrzej Kordowski   – Kierownik referatu Wydz. GR             

6.  Małgorzata Włoskowska – naczelnik Wydz. AGP  

7.  Rafał Peszka    – Prezes Parku NTPW Sp z.o.o. 

  8. Tomasz Łazarski    – Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni   

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  
Ŝe proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  
o uwagi do porządku posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyj ęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 11/2015 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Suwałkach w dniu 21 lipca 2015 r.  

2. Informacja  z konsultacji społecznych dotyczących projektu  uchwały Rady Miejskiej                    
w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności  
poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2016. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta 
Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 



ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na 
rok 2016. 

4. Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy w drodze przetargu działek 
stanowiących własność Miasta Suwałk. 

5. Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek stanowiących własność 
Miasta Suwałk. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg 
gminnych. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia  kategorii dróg gminnych. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej oraz 
zaliczenia do kategorii drogi powiatowej. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia ulic: DoŜynkowej, Łąkowej                      
i Kombajnistów w Suwałkach kategorii dróg powiatowych poprzez wyłączenie ich                       
z uŜytkowania jako dróg publicznych. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego  rejonu Osiedla Północ II w Suwałkach. 

11. Informacja z działalności Parku Naukowo – Technologicznego Polska – Wschód                            
w Suwałkach Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością za 2014 rok. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie 
Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego BudŜetu 
Obywatelskiego jako części budŜetu miasta na 2016 rok. 

13. Wolne wnioskii. 

 

Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 11/2015 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 21 lipca 2015 r.  
 

Zdzisław Koncewicz poinformował, Ŝe do protokołu nr 11/2015 z posiedzenia Komisji nie 
wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół  przez Komisję, został  przyjęty. 

 
Ad pkt. 2 
Informacja  z konsultacji społecznych dotyczących projektu  uchwały Rady Miejskiej                    
w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk                                  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności  poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2016. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego Informacja                              
z konsultacji społecznych dotyczących projektu  uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach                   
w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności  poŜytku publicznego                     
i o wolontariacie, na rok 2016, została przyjęta. 



Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta 
Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, 
na rok 2016. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    6  radnych,  
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 
 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Programu Współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami,  o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2016. 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy w drodze przetargu działek 
stanowiących własność Miasta Suwałk. 
Wniosek  stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Prezydent Czesław Renkiewicz poinformował o sprzedaŜy w drodze przetargu 73 działek. 
Część działek będzie wystawiona na sprzedaŜ w listopadzie tego roku.  

Poinformował zebranych, Ŝe działki połoŜone przy ul. Staniszewskiego zostaną wycenione 
przez rzeczoznawców i w przyszłym roku PWIK zacznie uzbrajać teren.  

Na pytanie Zdzisława Przełomca  odnośnie lobbowania sprzedaŜy działek  prezydent 
odpowiedział, iŜ działania zostaną wkrótce podjęte.  

 
Zdzisław Koncewicz poddał  pod głosowanie sprzedaŜ następujących działek:  
 
I. 
1. 33914/4 o pow. 0,0904 ha                                                      2. 33914/5 o pow. 0,0900 ha       
3. 33914/6 o pow. 0,0896 ha                                                      4. 33914/7 o pow. 0,0892 ha      
5. 33914/8 i 33915/3 o pow. 0,0888 ha                                      6. 33915/4 o pow. 0,0885 ha      
7. 33915/5 o pow. 0,0868 ha                                                      8. 33914/13 o pow. 0,0904 ha 
9. 33914/12 o pow. 0,0900 ha                                                   10. 33914/11 o pow. 0,0897 ha 
11. 33914/10 o pow. 0,0893 ha                                                 12. 33914/9 i 33915/8 o pow. 0,0889 ha 
13. 33915/7 o pow. 0,0886 ha                                                   14. 33915/6 o pow. 0,0870 ha 
połoŜone w konturze 77MN – przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolnostojącą 
 
II. 
1. 33914/17 o pow. 0,0888 ha                                                     2. 33914/18 o pow. 0,0887 ha       
3. 33914/19 o pow. 0,0886 ha                                                     4. 33914/20 o pow. 0,0885 ha      
5. 33914/21 i 33915/10 o pow. 0,0885 ha                                   6. 33915/11 o pow. 0,0884 ha      
7. 33915/12 o pow. 0,0863 ha                                                      8. 33914/26 o pow. 0,0888 ha 
9. 33914/25 o pow. 0,0887 ha                                                    10. 33914/24 o pow. 0,0887 ha 
11. 33914/23 o pow. 0,0886 ha                                                  12. 33914/22 i 33915/16 o pow. 0,0885 ha 
13. 33915/15 o pow. 0,0884 ha                                                  14. 33915/14 o pow. 0,0863 ha 



połoŜone w konturze 78MN – przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolnostojącą 
 
III. 
1. 33914/30 o pow. 0,1014 ha                                                     2. 33914/31 o pow. 0,1015 ha       
3. 33914/32 o pow. 0,1015 ha                                                     4. 33914/33 o pow. 0,1016 ha      
5. 33914/34 i 33915/18 o łącznej pow. 0,1017 ha                      6. 33915/19 o pow. 0,1018 ha      
7. 33915/20 o pow. 0,1007 ha                                                     8. 33914/39 o pow. 0,1024 ha 
9. 33914/38 o pow. 0,1023 ha                                                    10. 33914/37 o pow. 0,1022 ha 
11. 33914/36 o pow. 0,1021 ha                                                  12. 33914/35 i 33915/23 o pow. 0,1020 ha 
13. 33915/22 o pow. 0,1019 ha                                                  14. 33915/21 o pow. 0,1006 ha 
połoŜone w konturze 79MN – przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolnostojącą 
 
IV. 
1. 33928/2 o pow. 0,1647 ha                                                        2. 33928/4 o pow. 0,1648 ha       
3. 33928/5 o pow. 0,1627 ha                                                        4. 33928/6 o pow. 0,1606 ha      
5. 33928/7 o pow. 0,1492 ha                                                        6. 33928/8 o pow. 0,1470 ha       
7. 33928/9 o pow. 0,1448 ha                                                        8. 33928/10 o pow. 0,1427 ha 
9. 33928/11 o pow. 0,1892 ha                                                    10. 33928/12 o pow. 0,1589 ha 
11. 33928/13 o pow. 0,1652 ha                                                  12. 33928/14 o pow. 0,2403 ha  
połoŜone w konturze 80MN – przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolnostojącą 
 
V. 
1. 33915/36 i 33920/23 o pow. 0,1051 ha                                   2. 33920/22 o pow. 0,0956 ha       
3. 33920/21 o pow. 0,0956 ha                                                     4. 33920/20 o pow. 0,0957 ha      
5. 33920/19 o pow. 0,0957 ha                                                     6. 33915/37 i 33920/24 o pow. 0,1055 ha      
7. 33920/25 o pow. 0,0958 ha                                                     8. 33920/26 o pow. 0,0957 ha 
9. 33920/27 o pow. 0,0958 ha                                                    10. 33920/28 o pow. 0,0956 ha 
połoŜone w konturze 60MN – przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolnostojącą 
 
VI.  
1. 33920/18 o pow. 0,0978 ha                                                     2. 33920/17 o pow. 0,0963 ha                                                                                     
3. 33920/16 o pow. 0,0967 ha                                                     4. 33920/13 o pow. 0,1472 ha                                             
połoŜone w konturach 48MN i 45MN – przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolnostojącą 
 
VII. 
1. 33920/29 o pow. 0,0975 ha                                                     2. 33920/30 o pow. 0,0947 ha       
3. 33920/31 o pow. 0,0946 ha                                                     4. 33920/32 o pow. 0,0942 ha      
5. 33920/15 o pow. 0,4626 ha   
połoŜone w konturze 49MNU – przeznaczone pod zabudowę mieszkalno – usługową 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 
Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało –   6 radnych, 
przeciw              –    0  
wstrzymało się od głosu  –   0 

 
Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęcie do planu sprzedaŜy                 
w drodze przetargu działek stanowiących własność Miasta Suwałk. 
 
Opinia komisji stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 
 
 
 
 
 
 



Ad pkt. 5 
Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek stanowiących własność 
Miasta Suwałk. 
Wniosek stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków. 

Zdzisław Koncewicz poddał kolejno pod głosowanie sprzedaŜ następujących działek:  
 

1. ozn. nr. geod. 23585/2 o pow. 0,0267 ha połoŜona w Suwałkach przy   ul. Kolejowej – sprzedaŜ                
w drodze bezprzetargowej na polepszenie warunków zagospodarowania działki przyległej                    
nr 23587; 

2. ozn. nr. geod. 32683/6 o pow. 0,6498 ha połoŜona w Suwałkach przy ul. Hubala 18 – sprzedaŜ                 
w drodze bezprzetargowej na rzecz uŜytkownika wieczystego; 

3. ozn. nr. geod. 23659/2 o powierzchni 0,4357 ha, połoŜona w Suwałkach przy    ul. Nowomiejskiej 
10 – ustanowienie słuŜebności przesyłu na rzecz PGE DYSTRYBUCJA S.A. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 
Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 6    radnych, 
przeciw               – 0 
wstrzymało się od głosu  – 0  
 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek  o przyjęcie do planu 
sprzedaŜy działek stanowiących własność Miasta Suwałk ozn. nr. geod. 23585/2                   
o pow. 0,0267 ha połoŜona w Suwałkach przy   ul. Kolejowej – sprzedaŜ  w drodze 
bezprzetargowej na polepszenie warunków zagospodarowania działki przyległej   nr 23587; ozn. 
nr. geod. 32683/6 o pow. 0,6498 ha połoŜona w Suwałkach przy ul. Hubala 18 – sprzedaŜ                     
w drodze bezprzetargowej na rzecz uŜytkownika wieczystego; ozn. nr. geod. 23659/2 o 
powierzchni 0,4357 ha, połoŜona w Suwałkach przy     ul. Nowomiejskiej 10 – ustanowienie 
słuŜebności przesyłu na rzecz PGE DYSTRYBUCJA S.A. 
 
 

 Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8  do protokołu.  
 
 
Ad pkt. 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii 
dróg gminnych. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9  do protokołu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –  6 radnych,  
przeciw                                        –   0 
wstrzymało się od głosu              –   0 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg 
wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 



 
Ad pkt. 7  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia  kategorii dróg gminnych. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11  do protokołu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 
Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –  6 radnych,  
przeciw                                        –   0 
wstrzymało się od głosu               –  0 

Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia  
kategorii dróg gminnych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad pkt. 8                                                                                                                      
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 
oraz zaliczenia do kategorii drogi powiatowej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Pismo Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach DDM/5546-12.2/6786/2015 stanowi wyjaśnienie 
do projektu uchwały- załącznik nr 14 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –     6 radnych,  
przeciw                                         –     0  
wstrzymało się od głosu               –     0 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej oraz zaliczenia do kategorii drogi powiatowej. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

 
Ad pkt. 9 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia ulic: DoŜynkowej, Łąkowej                      
i Kombajnistów w Suwałkach kategorii dróg powiatowych poprzez wyłączenie ich                       
z uŜytkowania jako dróg publicznych. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Pismo Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach DDM/5546-12.2/6785/2015 stanowi wyjaśnienie 
do projektu uchwały- załącznik nr 17 do protokołu. 

 



Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –  6 radnych,  
przeciw                                         –  0 
wstrzymało się od głosu               –  0 

 
Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 
ulic: DoŜynkowej, Łąkowej  i Kombajnistów w Suwałkach kategorii dróg powiatowych 
poprzez wyłączenie ich z uŜytkowania jako dróg publicznych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18  do protokołu.  
 

 
Ad pkt. 10 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego  rejonu Osiedla Północ II w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19  do protokołu.  

Na pytanie Zdzisława Przełomca, czy rozbudowa terenów zieleni jest przewidywana na tym 
obszarze Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna odpowiedział, iŜ zostanie przygotowany wniosek 
aplikacyjny do Programu Infrastruktura i Środowisko, w którym są przewidziane środki  na 
tworzenie nowych terenów zielonych. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 
Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało  –  6  radnych,  
przeciw                                        –  0 
wstrzymało się od głosu              –  0 

 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu Osiedla Północ II 
w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 

 
Ad pkt. 11 
Informacja z działalności Parku Naukowo – Technologicznego Polska – Wschód                            
w Suwałkach Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością za 2014 rok. 
Informacja  stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
 

Na pytanie Zbysława Grajka  jaka jest przyszłość  laboratorium symulacji medycznej Prezes 
Parku Rafał Peszka odpowiedział, iŜ została zatrudniona osoba z kwalifikacjami, która zajmie 
się w sposób profesjonalny i merytoryczny współpracą z innymi podmiotami.  

Radny Z. Grajek  zapytał czy jest przewidywana współpraca z Państwową WyŜszą Szkołą 
Zawodową. Prezes R. Peszka poinformował, iŜ jest otwarty na współpracę i będzie 



podejmował  rozmowy z początkiem roku akademickiego. 

Na pytanie Z. Przełomca o optymalizację kosztów energii elektrycznej i  pozyskiwanie 
nowych technologii oraz odnawialnych źródeł  energii Prezes Peszka odpowiedział, iŜ będzie 
szukał nowych programów z moŜliwością dofinansowania. 

Wojciech Pająk zapytał czy ruszył projekt doradztwa przedsiębiorcom. Prezes poinformował, 
iŜ Park Naukowo – Technologiczny ma dwa zadania: pierwsze, to zatrzymanie ambitnych, 
młodych ludzi, drugie to pomaganie i rozwój lokalnej przedsiębiorczości.  Poinformował o  
prowadzonych rozmowach z partnerami z Litwy, Białorusi i Rosji oraz o aplikowaniu do 
programu aktywizacji zawodowej 30 bezrobotnych. 
 
  Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego Informacja                           
z działalności Parku Naukowo–Technologicznego Polska–Wschód w Suwałkach Spółka                  
z ograniczoną odpowiedzialnością za 2014 rok, została przyjęta. 
 
 
Ad pkt. 12 
Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przeprowadzenia na 
terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego BudŜetu 
Obywatelskiego jako części budŜetu miasta na 2016 rok. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało  –    6   radnych,  
przeciw                                        –    0 
wstrzymało się od głosu              –    0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały o zmianie uchwały                     
w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych                    
w sprawie Suwalskiego BudŜetu Obywatelskiego jako części budŜetu miasta na 2016 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 

 
Ad pkt. 13 
Wolne wnioski. 

1. Informacja o kolejności realizacji budowy nawierzchni ulic lokalnych w Suwałkach                   
w latach 2014 – 2010.                                                                                                            
Informacja  stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Łukasz Kurzyna  poprawił błąd w zapisie, który dot. II etapu inwestycji tj. odcinka od                   

ul. Nowomiejskiej do ul. Kolejowej, w tabelce, koszt realizacji istnieje zapis 4.000.000,                         
a powinno być 3.000.000. 



 Czesław Renkiewicz podsumował dane zawarte w tabelce i odniósł się do inwestycji  
planowanych w przyszłym roku w budŜecie miasta. 

 

Radni dyskutowali na temat wypracowania zasad i kryteriów oraz  harmonogramu  kolejności 
budowy nawierzchni ulic lokalnych w Suwałkach w latach 2014 -2020. 

 

2. Wniosek  Fabryki Mebli „Forte” SA. w sprawie zmian „Studium uwarunkowań                        
i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Suwałk”. 

   Wniosek stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe wniosek FORTE jest zasadny i został uwzględniony                     
w projekcie studium, który jest w trakcie opracowywania. 

 

3. Wniosek  „Motozbyt” Ełk Sp. z o.o.  o Studium zmiany rozwoju zagospodarowania 
przestrzennego. 

Wniosek stanowi załącznik nr 26  do protokołu. 

Czesław Renkiewicz poinformował zebranych o przeprowadzonych rozmowach                          
z przedstawicielem Motozbyt Ełk i stwierdził, Ŝe nie ma potrzeby zmieniać 
obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego  terenów produkcyjno – 
usługowych połoŜonych przy ul. Leśnej w Suwałkach, poniewaŜ planowana przez 
MOTOZBYT inwestycja jest moŜliwa do realizacji na podstawie zapisów obecnie 
obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

Wniosków innych nie zgłoszono. 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

 
Przewodniczący 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

Zdzisław Koncewicz 

Protokół sporządziła: 
ElŜbieta Polańska 
 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 
 
 
 
 
 


